
 

P R O T O K Ó Ł  Nr  7/2007 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
odbytego w dniu  05 listopada 2007 roku 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
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Zastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca Przewodniczącego    

    

2.  JACEK  HADRY Ś       - ……………………… 
 
Członkowie:Członkowie:Członkowie:Członkowie:    

3. HENRYK  DUDKA    - ............................. ... 
 

4. LESZEK  KONARZEWSKI   - ........................ ........ 
 

5. HENRYK TOMASZEWSKI   - ………………………  
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Porządek   posiedzenia  Komisji Oświaty...  Nr 7/07 z dnia                             
05 listopada  2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
2. Informacja o przebiegu sezonu letniego (organizacja imprez 

kulturalno – sportowych). 
3. Informacja z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ustce za okres od 01 stycznia do 30 września 2007 roku. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                           

12 listopada 2007. 
5. Wypracowanie wniosków do Komisji BudŜetowej w sprawie projektu 

uchwały budŜetowej. 
6. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka                     
– Przewodnicz ąca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą 
obecno ści w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji. 

 
 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka zaproponowała zmianę                 
do porządku obrad tj.: punkt 3 Informacja o przebiegu sezonu letniego 
(organizacja imprez kulturalno – sportowych) przenieść  w miejsce 
punktu 2. Po punkcie  2 wprowadzić punkt  3 o brzmieniu: Informacja            
z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce            
za okres od 01 stycznia do 30 września 2007 roku. 
 
Przewodnicz ąca Komisji poddała pod głosowanie w/w porz ądek 
obrad ze zmianami: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła  w/w 
porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1. Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 
 

 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
 

Protokół Nr 6/2007 z dnia 01 października 2007 
 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  przyj ęła Protokół        
Nr 6/2007 bez uwag.  

 
 
Ad. 2.  Informacja o przebiegu sezonu letniego (organizacj a 

imprez kulturalno – sportowych). 
 
 
    Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  

- przedstawiła informację dotyczącą sezonu letniego w zakresie zadań 
realizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Zaleskich zgodnie z zał.    
Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła informację dotyczącą podsumowania sezonu letniego 2007              
w gminie Ustka – słuŜby, imprezy kulturalne, imprezy sportowe zgodnie            
z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
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- wnoszę o zorganizowanie spotkania z Urzędem Morskim w miesiącu 
listopadzie.  Urząd Morski będzie konstruować swój budŜet na 2008 rok              
i  my moglibyśmy  złoŜyć  wnioski do tego budŜetu. JeŜeli wnioski nasze 
będą ujęte  w budŜecie Urzędu Morskiego, to na pewno będzie to wykonane. 
 

 

    Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- jeŜeli chcemy promować naszą gminę, to dobrze by było, aby  zabezpieczyć 
środki finansowe wcześniej. Nie ma, aŜ tak duŜo osób chętnych                         
na lokalizacje sezonowe w Rowach.  
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- miasto Ustka ma wydany kalendarz imprez  na cały rok. Dobrze by było,  
by w gminie był wydany folder z kalendarzem  imprez na cały rok poniewaŜ 
nie wszyscy mieszkańcy wiedzą o odbywających się imprezach. UwaŜam, Ŝe 
zaoszczędzilibyśmy na kosztach drukowania plakatów przed kaŜdą imprezą.  
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przed sezonem wydaliśmy ulotkę informująca o wszystkich imprezach               
w sezonie letnim, która była dostępna w Punkcie Informacji Turystycznej. 
Nie była to forma , aŜ tak obszerna jak folder , nie mniej jednak informacja 
była,  łącznie z waŜniejszymi telefonami. MoŜemy pomyśleć, by te ulotki nie 
były tylko  w Punkcie Informacji Turystycznej, ale równieŜ były dostarczone                        
do większych sklepów celem dystrybucji.  

 
 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- ten sezon był ostatnim sezonem, gdzie cały cięŜar organizacyjny                     
prowadzenia działalności gospodarczej  spoczywał na Gminnym Ośrodku 
Kultury poniewaŜ w gminie nie było komórki zajmującej się promocją. 
Gminny Ośrodek Kultury będzie realizował swoje zadania statutowe.                
W przyszłym sezonie Gminny Ośrodek Kultury będzie organizatorem tylko 
dwóch imprez tj. otwarcie sezonu i 15 sierpnia, która jest imprezą tradycyjną,               
w której udział biorą Koła Gospodyń. Będziemy starali się tę imprezę  trochę 
rozszerzyć. Przekazałam do gminy klucze do budynków Informacji 
Turystycznej  w Rowach i Poddąbiu. Gmina będzie zajmowała się 
lokalizacjami sezonowymi. 
 

 

 

 Radny Jacek Hadryś 
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 - w miejscowości Rowy reaktywuje się Koło Gospodyń Wiejskich. Koło           
to wychodzi z pewną propozycją,  by w Rowach odbywały się zajęcia 
rytmiki dla dzieci. Chcą, by świetlica w Rowach „Ŝyła”.  Proszę o wzięcie 
pod uwagę tej propozycji. 
 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- chce przeprosić, Ŝe nie byłam na poprzedniej Komisji poniewaŜ 
przebywałam na urlopie i waŜne względy rodzinne nie pozwoliły mi na 
przybycie. Zapoznałam się z wypowiedziami i chcę wyjaśnić, Ŝe pewne 
zajęcia będą odwoływane, kiedy zajdzie potrzeba przygotowania pewnych 
imprez. Tych imprez jest dosyć duŜo, a to się odbywa kosztem zajęć.  
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- jak będzie wcześniejsza informacja, to wszyscy będą uprzedzeni, a nie 
informacja bez zapowiedzi, Ŝe zajęcia się nie odbędą. 
 
 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- dochodzą do nas informacje, Ŝe wciąŜ się reaktywują jakieś grupy                       
i oczekują od nas instruktorów. Grupa instruktorów się nie zwiększa i będzie 
to kosztem innych miejscowości, która równieŜ będzie niezadowolona. 
NaleŜy zrozumieć, Ŝe większość imprez odbywa się po godzinach. Mnie 
obowiązuje kodeks pracy i muszę dać ludziom za nadgodziny wolne.  
 

 

Komisja przyj ęła do wiadomo ści informacj ę o przebiegu sezonu 
letniego 2007. 
 
 
 

Ad. 3. Informacja z realizacji zada ń Gminnego O środka Pomocy 
Społecznej w Ustce. 

 
 
 
Alicja Roguszczak Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej           
w Ustce 
- przedstawiła informację z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w ustce za okres od 01 stycznia do 30 września 2007 zgodnie             
z zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w  informacj ę. 
 
 
Przewodnicząca Komisji ogłosiła 10 min przerwę w obradach Komisji                
tj. od godz. 11 45  do godz. 1155. 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 
 

Ad.4. Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 
obrady Rady: 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka           
na 2007 rok, 
 

 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

- projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomo ści oraz 
zwolnie ń od tego podatku na 2008 rok. 
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Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła projekty uchwał dotyczących podatków i opłat lokalnych                   
w zakresie stawek : z roku 2007, propozycji na 2008 rok oraz maksymalnej 
stawki podanej przez Ministra Finansów. Następnie Pani Skarbnik 
przedstawiła zwolnienia od podatku od nieruchomości i wyjaśniła, Ŝe 
zwolnienia nie dotyczą tych nieruchomości lub ich części, w których 
prowadzona jest działalność gospodarcza. Minimalny wzrost stawek nie jest 
tak odczuwalny jak wzrost o podwójny % inflacji. Pani Skarbnik  
poinformowała o stawkach z gmin ościennych  JeŜeli się podniesie stawki          
o minimum inflacji,  to łatwiej jest to przyjąć. Nie stosujemy zwolnień do 
określonej grupy podatników tego podatku poniewaŜ Regionalna Izba 
Obrachunkowa uzna, Ŝe tak sformułowany zapis narusza prawo i uchwała 
zostanie uchylona. W trudnych sytuacjach finansowych, przypadkach 
losowych   jest moŜliwość wystąpienia do Pani Wójt o umorzenie, częściowe 
umorzenie lub rozłoŜenie podatku na raty. Pani Wójt w trybie 
indywidualnym rozpatrzy podanie. 
Do czasu, kiedy nasza uchwała nie jest ogłoszona w Dzienniku Urzędowym, 
to nie ma mocy prawnej. Nie zostanie ogłoszona do czasu, gdy Regionalna 
Izba Obrachunkowa stwierdzi, Ŝe uchwala nie ma wad. 
 

 
Radny Jacek Hadryś 
- porównując stawki z innymi gminami, to nasza gmina prawie w kaŜdej 
stawce przoduje. Nie zawsze podwyŜszanie podatków powoduje większy 
wpływ środków do budŜetu. Nie ma motywacji np. podnoszenie stawek od 
budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej. Powinno 
się je obniŜać, Ŝeby aktywizować inwestorów. Inne formy pozyskiwania 
środków do budŜetu byłyby bardziej właściwym tematem niŜ podwyŜszanie 
podatków. Nie jest to argument, Ŝe podnosi się stawki o 1 gr. W poprzednich 
latach stawki były wygórowane, a najprościej jest ponieść stawki podatku. 
 
 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- moŜna podjąć uchwałę w sprawie pomocy de minimis , która będzie 
regulowała  ewentualną pomoc dla naszych przedsiębiorców.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
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Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  2 

 
 

W wyniku głosowania Komisja wi ększością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia rocznych stawek podatku 
od środków transportowych na 2008 rok. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały porównując stawki  z roku 2007, propozycji 
na 2008 rok oraz maksymalnej i minimalnej stawki podanej przez Ministra 
Finansów. Wyjaśniła, iŜ proponuje się wzrost stawek o % inflacji. 
  

 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 
- projekt uchwały w sprawie obni Ŝenia średniej ceny skupu Ŝyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolne go                  
na obszarze gminy na 2008 rok.  
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Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- w  projekcie uchwały nie są wpisane kwoty poniewaŜ czekaliśmy                    
na ogłoszenie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie średniej 
ceny skupu Ŝyta za okres trzech kwartałów 2007 roku. Obecnie jest juŜ 
ogłoszenie  i  jest wzrost o 60,9 % w stosunku do roku ubiegłego. Ustalona 
jest kwota ceny Ŝyta  na 58,29 zł . Na rok 2008  proponujemy obniŜenie               
z kwoty 58,29 zł za 1 q do kwoty 34 zł za 1 q. Następnie Pani Skarbnik 
przedstawiła stawki gmin ościennych oraz kwotę obowiązującą w roku 2007. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty  miejscowej 
w Gminie Ustka, terminu płatno ści oraz sposobu jej poboru. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały wyjaśniając, Ŝe Regionalna Izba 
Obrachunkowa nie przyjęła nam zapisu „Ustka”. W tym projekcie uchwały 
nie ma miejscowości Ustka. Ma się zmienić przepis prawny i Rada będzie 
określała miejscowości, w których będzie moŜna pobierać opłatę miejscową. 
Obecnie zadanie to wykonuje  Wojewoda.  
W uchwale na 2007 rok był wprowadzony zapis „Ustka – ul. Wczasowa,            
a obecnie jest  to obręb  Przewłoka i Ustka – uroczysko”  to obręb Lędowo.  
Do przedłoŜonego projektu uchwały wprowadzono podział  stawek  na 
miesiące letnie i poza sezonem oraz zapis, Ŝe inkasentami mogą być sołtysi. 
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Radny Jacek Hadryś 
- w § 4 pkt. 2 Na inkasentów wyznacza się kierowników ośrodków 
wczasowych…. . Jaką my mamy moc prawną,  aby wyznaczyć osoby 
cywilne na inkasenta. My nie moŜemy wyznaczyć osobę  , która ma ośrodek 
wczasowy i nakazać jej pobór opłaty. Osoba ta moŜe powiedzieć, Ŝe nie chce  
jej pobierać. Moim zdaniem nie ma takiej moŜliwości , by zmusić  osobę 
prywatną do wyznaczenia na inkasenta. Wydaje mi się, Ŝe jest to niezgodne        
z prawem. 
Kiedyś byli kierownicy ośrodków, a teraz są właściciele prywatni. Nikt nie 
jest w stanie zmusić mnie, Ŝebym taką opłatę pobierał. 
Ja nie neguję poboru opłaty miejscowej. Natomiast mam wątpliwości, czy 
prawnie, my jako radni jesteśmy władni, aby narzucać komuś nakaz 
pobierania tej opłaty. Ja nie czuję się władny, by kogoś przymuszać. 

 
 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- zapis ten jest zgodny z prawem. Kierownik ośrodka ma obowiązek 
pobierania opłaty miejscowej. Zgodnie z ustawą o usługach turystycznych 
organizatorem wszelkiego rodzaju wypoczynku jest  równieŜ  właściciel. 
KaŜdy właściciel, kierownik, zarządca itd. ma obowiązek złoŜenia do Urzędu 
deklaracji  o ilości wynajmowanych pokoi. W razie kontroli z Urzędu Gminy 
czy Urzędu Skarbowego ponosi konsekwencje nie zgłoszenia. Porównanie   
ilości zgłoszonych pokoi i czy od danej osoby wpłynęła opłata juŜ 
kwalifikuje tę osobę, Ŝeby zarzucić jej brak poboru opłaty miejscowej. 
Zgodnie z ustawą  na właścicielu, kierowniku, dyrektorze itd. ciąŜy  
obowiązek poboru opłaty miejscowej. JeŜeli nie będzie zapisu w uchwale, to 
nie będzie moŜna podpisać umowy z Ŝadnym szefem jednostki. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- proponuję, by w punkcie tym wykreślić zapis „wyznacza się”, a wpisać 
„moŜna wyznaczyć”. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- sprawdzę, czy moŜe być taki  zapis. JeŜeli zapis  ten nie będzie uznany 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową , to poinformuję na Sesji.  
JeŜeli mówimy o poborze opłaty miejscowej , Ŝe musimy ją pobierać i będzie 
na pewne zadania,  to wszyscy muszą mieć świadomość, Ŝe kaŜdy musi mieć 
swój udział. Nic się nie stanie kierownikowi ośrodka, który wyznaczy 
pracownika lub zgłosi do Gminnego Ośrodka Kultury. 
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Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w wniosek: 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła  wniosek 
radnego Jacka Hadrysia.  
 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały 
z uwzględnieniem powyŜszego wniosku: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- w § 1 pkt. 4 zabrania się prowadzenia handlu na ulicach i chodnikach. Zapis  
ten nie jest realizowany, notorycznie łamany. Jest nieskuteczny.  

 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
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- jeŜeli jest taki zapis w uchwale, to na jej podstawie StraŜ Graniczna                    
i Policja moŜe wyegzekwować opłatę za sprzedaŜ róŜnych towarów na 
chodnikach i ulicach. Brak takiego zapisu uniemoŜliwiałoby podjęcie działań 
w tym zakresie.  
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania ps ów. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały. Wyjaśniła, iŜ nastąpiła zmiana przepisów 
obowiązująca od 2008 roku i nie jest to podatek lecz opłata od posiadania 
psów. Opłata ta jest fakultatywna , a nie obligatoryjna. Rada moŜe uchwalić 
taką opłatę, ale nie musi. Niniejszy projekt uchwały jest po to, by ktoś                 
nie zarzucił Pani Wójt ,  Ŝe  uszczupla budŜet gminy. Opłata ta powinna być 
przeznaczona na usuwanie zanieczyszczeń przez psy. Następnie Pani 
Skarbnik poinformowała  o zwolnieniach ustawowych z opłat od posiadania 
psów. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- w projekcie uchwały nie są wykazane osoby zwolnione z niniejszej opłaty 
poniewaŜ zwolnienia  z opłaty zawarte są w akcie  prawnym wyŜszego rzędu 
i nie powinno być, według zasad legislacji, powtórzonego zapisu w akcie 
prawnym  niŜszego rzędu.  
Komisja Rewizyjna zaproponowała, by w § 3 dopisać „lub za pośrednictwem 
sołtysa”. 
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Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  2 
 
W wyniku głosowania Komisja wi ększością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wod ę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- I wersja jest najbardziej prawidłowa bo przedłoŜona przez Zakład Usług 
Wodnych. Taryfa II  dla pozostałych odbiorców,  woda jest na poziomie roku 
bieŜącego – bez podwyŜek , a  jest  wzrost stawek za ścieki. Przy tej wersji 
podjęłam  negocjacje z ZUW Słupsk, argumentując podwyŜkę o stopień 
inflacji.                 
W wyniku negocjacji stawek z Zakładem Usług Wodnych powstała                    
II wersja, a w tym tygodniu III wersja stawek. Zakład Usług Wodnych 
zaakceptował wersję III. 
W III wersji - Taryfa II dla odbiorców indywidualnych jest wzrost                  
o podwójny stopień  inflacji przy kanalizacji.  
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- poinformowała, iŜ Zakład Usług Wodnych zwrócił się o dopłatę do ścieków 
z Osiedla Przewłoka poniewaŜ ponosi duŜą stratę wynikająca z istniejących 
rozwiązań technicznych na Osiedle Przewłoka tj. nie oddzielenie kanalizacji 
sanitarnej od deszczowej. III wersja stawek przedstawiona przez Panią Wójt 
jest bez dopłat z budŜetu gminy. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- Komisja Rewizyjna zaproponowała następujące stawki: 
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Taryfa I – dla odbiorców prowadzących działalność produkcyjną                    
i ośrodków wczasowych – wersja I: 
1) woda – 3,27 zł netto 
2) ścieki – 3,86 zł netto 
Taryfa II – dla pozostałych odbiorców: wzrost o % inflacji stawek                
za wodę i ścieki. 
Taryfa III – opłata abonamentowa 1,80 zł za 1 wodomierz netto                   
za miesiąc + VAT. 

 
 

Radny Jacek Hadryś 
- uwaŜam, Ŝe nieuczciwym jest jednolita stawka dla mieszkańców 
wynajmujących kwatery i osób prowadzących działalność sezonową. 
Mieszkańcy utrzymują  sieć   i ponoszą cięŜar opłat przez cały rok, a  inni 
korzystają w pewnej części i ponoszą takie same opłaty. Wnoszę                                
o rozszerzenie zapisu w Taryfie I- pensjonatów i kwaterodawców 
prowadzących działalność gospodarczą   w zakresie  turystyki. Proponuję by 
zapis ten był uszczegółowiony na Sesji. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 
III wersji  z uwzgl ędnieniem powyŜszego zapisu : 

 
Taryfa  I: 
1) woda  3,27 zł  za 1 m 3 netto  = 3,50 zł brutto 
2) ścieki  3,86 zł za 1 m 3  netto =  4,13 zł brutto 
 
Taryfa II: 
1) woda   1,43 zł  za 1 m 3 netto  =  1,53 zł brutto 
2) ścieki  3,15 zł  za 1 m 3  netto  =  3,37 zł brutto 

 
Taryfa III: 
Opłata abonamentowa 1,80 zł za 1 wodomierz netto za miesiąc+ 
obowiązujący VAT. 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gmi ny Ustka 
Nr X/101/2007 z dnia 5 pa ździernika 2007 roku w sprawie 
wyposa Ŝenia w składniki maj ątku ruchomego Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce, po podziale maj ątku 
Miejsko – Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Ustce.  
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska  Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie  w/w projekt uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie przyj ęcia programu gospodarczego 
Gminy Ustka na lata 2007 -2013. 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- w załączniku do uchwały w zadaniu  II Sieć wodociągowa – wprowadziłam 
autopoprawkę tj. w pkt. 3  skreśla się wyraz „Charnowie”, a wpisuje się  
„Machowinku”. Zadanie III  Chodniki i drogi  w pozycji 48 dopisuje się 
wyraz „ w Zimowiskach”. 
Puste miejsca, są po to, Ŝe na jakimś etapie program inwestycyjny był                   
z radnymi i sołtysami omawiany. Te puste miejsca, to są dodatkowe zadania, 
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które zostały dopisane po omawianiu , na których konieczność realizacji 
zwrócili radni, sołtysi i pracownicy merytoryczni. Mam propozycję, Ŝe                
w tych miejscach wpisywać realizację na bieŜąco, lub według potrzeb               
tj. - budowa kanalizacji na terenach, dla których uchwalane są plany 
zagospodarowania przestrzennego, budowy sieci wodociągowej.  Są jeszcze 
zadania zgłaszane bezpośrednio na zebraniach wiejskich, lub wpływają 
podania w zakresie potrzeb – czy oświetlenia drogowego  w Rowach. W tych 
punktach wpisałabym termin realizacji 2013 rok. Proponuję uchwalić ten 
program, który ma  „Ŝyć”. Są ustalone  priorytety, które na dzień dzisiejszy 
są najwaŜniejsze dla mieszkańców. Plan ten na koniec kaŜdego roku 
powinien być zmieniany. Będziemy realizować tyle zadań, na ile starczy nam 
środków finansowych. Nam chodzi o to, by ustalić gradację potrzeb,                 
by wiedzieć, Ŝe jeŜeli zadanie nie zostanie zrealizowane w roku 2008,  będzie 
miało pierwszeństwo realizacji w 2009 roku. 
W zadaniu VII Zejścia i mosty w pozycji 1 – budowa zejść na plaŜę                
w Dębinie będzie uściślony zapis  „w oparciu o partnerstwo publiczno 
prywatne”. W pozycji 2 – modernizacja zejść na plaŜę w Dębinie, w tym po 
jednym dla osób niepełnosprawnych  zostanie dopisane „i Poddąbiu” oraz  
„w oparciu  o zjazdy techniczne”. 
 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie  w/w projekt uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/3/ 2006 Rady 
Gminy Ustka z dnia 6 grudnia 2006 r. w sprawie stwi erdzenia 
nawi ązania stosunku pracy z wójtem gminy i okre ślenia 
składników jego wynagradzania.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 
Ad. 5.  Wypracowanie wniosków do Komisji Bud Ŝetowej                  

w sprawie projektu uchwały bud Ŝetowej. 
 
 

Komisja odło Ŝyła rozpatrzenie powy Ŝszego punktu na nast ępne 
posiedzenie.  

 
 

 
Ad. 6.  Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 

 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała o piśmie skierowanym do  (* )                     w sprawie  
uwag do działek powstałych   w wyniku podziału działki Nr 4/1 połoŜonej                    
w obrębie geodezyjnym Machowinko i  braku zgodności projektu planu               
z uchwaloną zmianą Studium dla tego terenu. 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w informacj ę i popiera 
stanowisko Pani Wójt. 

 
 
 
Przewodnicz ąca Komisji przedstawiła nast ępuj ące pisma: 
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Komenda Miejska Państwowej Strazy PoŜarnej w Słupsku 
- zwraca się z prośbą o ujęcie w planach budŜetowych  na 2008 rok pomocy 
finansowej dla Komendy Miejskiej PSP na zakup środków chemicznych 
(pianotwórczych, dyspergentów i neutralizatorów) ze środków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska oraz wsparcie zakupu zestawów 
hydraulicznych do ratownictwa drogowego.                
 
 
Komisja nie widzi mo Ŝliw ości dofinansowania w/w wniosku                 
z uwagi na brak środków finansowych. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko. 
 
 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 
 
 
 
(*)         
-  dot. w sprawie rozwaŜenia wniosków dotyczących podatków na 2008 rok.. 
 
 
Komisja stwierdza, Ŝe nie jest upowa Ŝniona do stosowania 
zwolnie ń podmiotowych. W ka Ŝdej sytuacji Wójt mo Ŝe 
uregulowa ć decyzja administracyjn ą powy Ŝszą  spraw ę.  
Sprawa stawki za wynajem pokoi wczasowiczom nie jes t                     
w kompetencji Rady Gminy. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 

 
 
 

Właściciele nieruchomości ul. Kalinowej i przyległych ulic 
- zwracają się z prośbą o włączenie do realizacji jako najpilniejszych spraw – 
nawierzchni ul. Kalinowej, oświetlenia i placu zabaw. 
 
 
Komisja stwierdza, Ŝe w/w ulice s ą obj ęte planem „program 
gospodarczy na lata 2007 -2013”.  
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko. 

 
Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. Pismo Dyrektora Gminnej Biblioteka Publicznej w Objeździe – 

dotyczące  sprawozdania z działalności bibliotek w gminie Ustka za okres               
od 01 stycznia  do 27 września 2007 roku. 
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2. Pismo Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku  dotyczące zapoznania 
radnych z materiałami pt. „Stop śmierci na przydroŜnych drzewach”. 

 
3. Odpowiedź w sprawie wniosku pracowników administracji i obsługi 

SP w Charnowie dotyczącego ponownego rozpatrzenia uchwały Rady 
Gminy Ustka Nr IX/86/07 z dnia 24 sierpnia 2007 roku  w sprawie 
określenia niektórych składników wynagrodzenia pracowników 
zatrudnionych w SP w Charnowie. 

 
4. Pismo Pani (*)        ze SP Zaleskie, Pani (*)         ze SP    w Charnowie, 

Pani (*)         ze SP Gąbino i Pani (*)             ze SP Objazda dotyczące 
ponownego rozpatrzenia Uchwały Nr VIII/772007 Rady Gminy Ustka            
z dnia  15 czerwca 2007 w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli               
i ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków, na mocy której pozbawiono 
nauczycieli oddziałów przedszkolnych dodatku funkcyjnego                         
za wychowawstwo. 

 
5. Z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku wpłynęły  

postanowienia wraz z uzasadnieniem w sprawie skargi Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia” w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenów 
połoŜonych w miejscowości Duninowo, Peplino i MoŜdŜanowo – 
Starkowo. Wojewódzki Sąd Administracyjny  w Gdańsku   postanawia   
odmówić dopuszczenie do udziału w sprawie   w charakterze uczestnika 
postępowania (*)          oraz postanawia odmówić wstrzymania 
wykonania zaskarŜonych uchwał. 

 
6. Skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  Pana (*) 

dotycząca zaskarŜenia uchwały Rady Gminy Ustka  Nr XXXIX/392/2006 
z dnia 20 października 2006 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 3  
w miejscowości Zaleskie.  

 
7. Pismo Wojewody Pomorskiego dotyczące nazewnictwa w jednostkach 

samorządu terytorialnego – organów „gminach miejsko – wiejskich „ oraz 
urzędach gmin – do wiadomości  i stosowania. 

 
8. Wójt Gminy Kobylnica, Zrzeszenie Okręgowe Ludowych Zespołów 

Sportowych w Słupsku i Gminny Ośrodek Kultury w Kobylnicy   
zaprasza do udziału w XV Turnieju w tenisie stołowym i piłce siatkowej      
o puchar Wójta Gminy Kobylnica. 
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9. Starostwo Powiatowe w Słupsku zaprasza do wzięcia udziału                        
w szachowym „Turnieju VIP-ów”. 

 
 
Komisja przyj ęła powy Ŝsze do wiadomo ści.  Radni nie wyrazili 
chęci udziału w w/w Turniejach. 
 

 
 
Radny Leszek Konarzewski  
1. - oczyścić staw p.poŜ. w miejscowości Zaleskie. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w  wniosek. 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  podj ęła w/w 
wniosek. 
 
 
2. – wykonać parking  koło Cmentarza w Zaleskich. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w  wniosek. 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  podj ęła w/w 
wniosek. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji                             
o godz. 1520  zamknęła obrady Komisji . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                                           Przewodnicząca  Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA 
 
 

 
 

(*) Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2  ustawy o dostępie                      
do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub 
tajemnicy przedsiębiorcy) 
 
Załączniki, o których mowa w niniejszym protokole dostępne są na wniosek             
w Biurze Rady Gminy p. Nr 13 w godz. otwarcia Urzędu. 
 


